
Rada Miejska w Serocku 

Radni - SESJA 

Protokół nr 6/2020 

XXIII Sesja w dniu 27 maja 2020  

Obrady rozpoczęto 27 maja 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:51 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

W sesji uczestniczyli także: 

 

1. Sylwester Sokolnicki – Starosta Legionowski 

2. Artur Borkowski – Burmistrz Miasta i Gminy 

3. Marek Bąbolski – Z-ca Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

4. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy 

5. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy  

6. W sesji uczestniczyli także Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek 

Organizacyjnych oraz Przedstawiciele Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock. 

1. Otwarcie sesji. 

 

XXIII Sesję Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński, powitał wszystkich 

zgromadzonych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 co stanowi kworum przy którym Rada może 

podejmować prawomocne decyzje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sławomir Czerwiński 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Dokument, który przyjęto jednogłośnie przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uczczenia 30. rocznicy powołania samorządu 

terytorialnego w Rzeczypospolitej Polskiej. 

4. Wystąpienia okolicznościowe. 

5. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Burmistrza Miasta i Gminy 

Serock zmieniającego Zarządzenie Porządkowe Nr 28/B/2020 w sprawie działań służących 

ograniczeniu rozprzestrzeniania się zakażeniem wirusem SARS-CoV-2 „koronawirusem”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla Miasta i Gminy Serock na lata 2020-2032”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Serock oraz 

wyznaczenia aglomeracji Serock w nowym kształcie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia „Serockiego bonu żłobkowego”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Serocku poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Samorządowego Przedszkola im. 

Krasnala Hałabały w Serocku poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta  i Gminy 

Serock oraz sezonu kąpielowego w 2020r. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Serock. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla Zegrze 

przysługują diety. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w wysokości 2.811.094 zł. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2020 – 2034. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2020 roku. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uczczenia 30. rocznicy powołania samorządu 

terytorialnego w Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński. 30 lat temu odbyły się pierwsze 



wolne wybory, które umożliwiły powołanie samorządu terytorialnego. 27 maja 1990 r. Polacy wybrali 

radnych rad gmin i miast. Ich powstanie było początkiem budowy społeczeństwa obywatelskiego. 

Samorząd terytorialny stanowi wspólnotę mieszkańców, których łączy wspólna świadomość, wspólny 

los i wspólne cele. Samorząd umożliwia społecznościom udział w sprawowaniu władzy bezpośrednio 

i pośrednio. Tym samym powoduje, że władza zaspokaja bieżące potrzeby mieszkańców, jak również 

stwarza odpowiednie warunki dla rozwoju społecznego, kulturalnego, gospodarczego i 

cywilizacyjnego. Bez samorządu nie byłoby demokratycznej i nowoczesnej Polski. Z okazji 30-lecia 

samorządu terytorialnego Rada Miejska w Serocku składa podziękowanie tym, którzy przez ostatnie 

trzy dziesięciolecia budowali naszą małą ojczyznę. Dziękuje burmistrzom, radnym, sołtysom, 

pracownikom Urzędu Miasta i Gminy oraz jednostek organizacyjnym, członkom organizacji 

pozarządowych oraz wszystkim mieszkańcom za ich pracowitość, przedsiębiorczość i aktywność w 

życiu gminy.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uczczenia 30. rocznicy powołania samorządu terytorialnego 

w Rzeczypospolitej Polskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

Uchwała nr 224/XXIII/2020 

4. Wystąpienia okolicznościowe. 

 

Burmistrz Artur Borkowski powiedział, że sesja ma miejsce dokładnie w 30. rocznicę odrodzenia 

samorządności w Polsce. Samorząd to wspólnota mieszkańców osadzona na danym terytorium, która 

ma wspólną rzeczywistość i wspólne problemy. Samorząd to ogromny potencjał, który przez 30 lat 

stanowił podłoże i fundament nowoczesnej Rzeczpospolitej. Burmistrz podziękował radnym, 

sołtysom, przedstawicielom stowarzyszeń, Staroście, partnerom samorządów tego samego szczebla i 

szczebli powyżej gminy. Burmistrz podziękował także przedstawicielom Miast Partnerskich, 

powiedział, że przez lata zostały wypracowane dobre relacje.  

Następnie głos zabrał Pan Sylwester Sokolnicki, były Burmistrz Serocka a obecnie Starosta Powiatu 

Legionowskiego, powiedział, że zanim społeczność lokalna doszła do tego momentu to miliony 

Polaków na przestrzeni wieków marzyło o wolnej, suwerennej, niepodległej Rzeczpospolitej. 

Przemiany społeczno-polityczne jakie miały miejsce pod koniec lat 80tych wielu pokoleniom dało 

możliwość radowania wolnością i suwerennością.  Pan Sylwester Sokolnicki podziękował wszystkim, 

którzy swoja pracą i zaangażowaniem budują potencjał gospodarki gminy i powiatu.      

Burmistrz Artur Borkowski powiadomił zebranych o przyznaniu Krzyża Kawalerskiego Orderu 

Odrodzenia Polski - za wybitne zasługi w działalności społecznej i samorządowej - byłemu 

burmistrzowi Serocka, panu Sylwestrowi Sokolnickiemu. Postanowienie o przyznaniu tego wysokiego 

odznaczenia państwowego wydał 26 maja 2020 r.  Prezydent RP, Andrzej Duda. 



Pan Sylwester Sokolnicki podziękował i powiedział, że Odznaczenie to traktuje jako wyraz 

podziękowania za zaangażowanie całej społeczności lokalnej w wielkie dzieło naprawy i przebudowy 

Rzeczpospolitej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował i powiedział, że Pan Sokolnicki zasłużył na to 

odznaczenie, ponieważ samorząd zna od każdej strony, tworząc go od początku. 

Na koniec można było zobaczyć życzenia z okazji Dnia Samorządu w postaci slajdów nadesłane od 

Marszałka, Wojewody od Pani Senator Hibner oraz filmy z życzeniami od przedstawicieli miast 

partnerskich.  

 

5. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto bez uwag. 

 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący poinformował o pismach, które wpłynęły na jego ręce w okresie między sesjami, a 

także przedstawił zestawienie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Serocku. 

Informacja o działalności Przewodniczącego w okresie między sesjami stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

7. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił działania Urzędu oraz jednostek organizacyjnych w okresie między sesjami, 

które stanowią załącznik do protokołu. 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Burmistrza Miasta i 

Gminy Serock zmieniającego Zarządzenie Porządkowe Nr 28/B/2020 w sprawie działań 

służących ograniczeniu rozprzestrzeniania się zakażeniem wirusem SARS-CoV-2 

„koronawirusem”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Artur Borkowski, Rada Miejska w Serocku zgodnie z 

powołaną w uchwale podstawą prawną zatwierdza na najbliższej sesji zarządzenia porządkowe 

wydawane przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock. W niniejszym przypadku Burmistrz Miasta i 

Gminy Serock przedkłada do zatwierdzenia Zarządzanie porządkowe nr 54/B/2020 Burmistrza Miasta 

i Gminy Serock z dnia 19 maja 2020 r. zmieniające Zarządzenie Porządkowe Nr 28/B/2020 w sprawie 

działań służących ograniczeniu rozprzestrzeniania się zakażeniem wirusem SARS -CoV-2 

„koronawirusem”. W zarządzeniu zmieniającym możemy odczytać, że na parterze budynku Urzędu 

wydziela się część do bezpośredniej obsługi interesantów. Ponieważ do obsługi wydzielona jest tylko 

część budynku zwoływanie i odbywanie obrad sesji, posiedzeń lub innych form działania właściwych 

dla Rady Miejskiej w serocku, a także podejmowanie rozstrzygnięć w tym uchwał możliwe jest w 

formie zdalnej z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Burmistrza Miasta i Gminy 



Serock zmieniającego Zarządzenie Porządkowe Nr 28/B/2020 w sprawie działań służących 

ograniczeniu rozprzestrzeniania się zakażeniem wirusem SARS-CoV-2 „koronawirusem”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

225/XXIII/2020 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest dla Miasta i Gminy Serock na lata 2020-2032”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kieorwnik Referatu OŚRiL Katarzyna Szmyt. Cele Programu będą 

realizowane sukcesywnie aż do roku 2032, w którym zakładane jest oczyszczenie kraju z azbestu. 

Zadania przewidziane w Programie są realizowane na trzech szczeblach: centralnym, wojewódzkim  

i lokalnym. Do zadań samorządu gminnego należy współpraca z marszałkiem województwa w 

zakresie inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest. W celu realizacji w/w celów został 

opracowany "Program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy 

Serock na lata 2020 - 2032". Dokument ten w sposób przejrzysty ujmuje zagadnienia ściśle związane z 

realizacją nałożonych na gminę obowiązków. Wskazuje m.in. cele i zadania, a także ramy prawne w 

odniesieniu do zagadnie gospodarowania azbestem. Program wskazuje także aktualny stan w zakresie 

wyrobów zawierających azbest na terenie Miasta i Gminy Serock oraz określa harmonogram realizacji 

programu. Burmistrz Miasta i Gminy Serock pismem znak OŚRiL.6232.44.2019.KS z 23 grudnia 

2019 r. wnioskował o odstąpienie od konieczności przeprowadzenia strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie oraz 

Mazowieckiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Warszawie. Obie instytucje 

nie stwierdziły konieczności przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 

odpowiednio pismami znak: WOOŚ-III.410.3.2020.MM oraz ZSI.7040.4.2019 z dnia 29 stycznia 

2020 r. Dokument został również skierowany do konsultacji społecznych zgodnie z art. 39 ust. 1 

ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko. W ciągu 

ustawowych 21 dni nie wpłynęły żądne uwagi do projektu dokumentu. "Program usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest na terenie Miasta i Gminy Serock na lata 2020 - 2032" stanowiący 

załącznik do niniejszej uchwały, jest dokumentem pozwalającym na ubieganie się o dofinansowanie z 

zewnętrznych źródeł, na demontaż, odbiór, transport i utylizację azbestu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Józef Lutomirski  

- Krzysztof Bońkowski 

- Katarzyna Szmyt 

- Krzysztof Bońkowski 

- Jakub Szymański 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Józef Lutomirski (Ad Vocem) 



- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Sławomir Czerwiński 

- Katarzyna Szmyt 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Sławomir Osiwała 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla Miasta i Gminy Serock na lata 2020-2032”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

226/XXIII/2020 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Serock 

oraz wyznaczenia aglomeracji Serock w nowym kształcie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu PRI Monika Głębocka-Sulima. Niniejsza uchwała 

była poprzedzona Uchwałą nr 148/14 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 28.04.2014 r. w 

sprawie wyznaczenia aglomeracji Serock zmienioną uchwałą Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

nr 133/16 z dnia 05.09.2016 roku. Powyższymi uchwałami wyznaczono ww. aglomerację o 

równoważnej liczbie mieszkańców 18 324. W dniu 21.10.2019 r. przeprowadzono przegląd 

aglomeracji Serock (protokół w załączeniu), z którego wynika, że należy zaktualizować granice 

aglomeracji Serock uwzględniając obszar, na którym planowana jest budowa kanalizacji spełniająca 

założenia zasadności budowy pod względem osiągnięcia określonych wskaźników 

koncentracji tj. 120 os./km lub 90 os./km w granicach objętych formami ochrony przyrody oraz 

zaktualizować wielkość aglomeracji Serock wyrażoną równoważną liczbą mieszkańców (RLM). 

Przeprowadzenie procedury zmiany aglomeracji jest konieczne także ze względu na wszczętą przez 

Wody Polskie i Ministerstwo Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej procedurę VI aktualizacji 

Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych (VIAKPOSK). Zgodnie z 

opublikowanym przez Wody Polskie harmonogramem i warunkami ujęcia aglomeracji w VI 

AKPOSK, akt prawa miejscowego musi gwarantować zgodność z rzeczywistą RLM. W przypadku 

aglomeracji Serock obecnie rozbieżność wynosi – 10,29 % i przekracza dopuszczalne +/- 5%. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Serock oraz 

wyznaczenia aglomeracji Serock w nowym kształcie. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

227/XXIII/2020 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia „Serockiego bonu żłobkowego”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kieownik OPS Anna Orłowska. Proponowana uchwała w stosunku do 

dotychczas obowiązującej zmienia wymagania przy ubieganiu się o świadczenie i wprowadza 

obowiązek, aby osoby ubiegające się o świadczenie „Serocki bon żłobkowy” udokumentowały fakt 

rozliczania się z podatku dochodowego od osób fizycznych ze wskazaniem adresu zamieszkania na 

terenie Miasta i Gminy Serock.Uchwałą Nr 21/IV/2018 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 19 grudnia 

2018 r. wprowadzono zmianę, że wnioskodawca składa oświadczenie, że Urzędem Skarbowym 

właściwym do rozliczenia się z podatku dochodowego od osób fizycznych za rok, w którym składany 

jest wniosek o przyznanie bonu, jest Urząd Skarbowy w Legionowie ze względu na miejsce 

zamieszkania na terenie Miasta i Gminy Serock. Nie wszyscy wnioskodawcy, którzy złożyli takie 

oświadczenie w rzeczywistości dopełnili tego warunku, w związku z czym zasadne jest dokonanie 

zmiany w zakresie dokumentowania tego faktu poprzez złożenie pierwszej strony zeznania 

podatkowego. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski 

- Anna Orłowska 

- Krzysztof Bońkowski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia „Serockiego bonu żłobkowego”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

228/XXIII/2020 

 

 



13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Serocku poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor ZOSiP Alicja Melion. Podjęcie uchwały w sprawie 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Serocku poprzez likwidację 

oddziałów  przedszkolnych ma na celu poprawę bezpieczeństwa i warunków w jakich odbywa się 

realizacja wychowania przedszkolnego na terenie Serocka. Pozwala na ujednolicenie organizacyjne 

wychowania przedszkolnego, stwarza warunki do ciągłości wychowania przedszkolnego dla dziecka 

w jednej placówce, a także daje możliwość prowadzenia pracy dydaktycznej, wychowawczej i 

opiekuńczej przez tego samego nauczyciela przez czas korzystania przez dziecko z wychowania 

przedszkolnego. W miejsce likwidowanych oddziałów przedszkolnych zostanie utworzona inna 

lokalizacja prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych przez Samorządowe 

Przedszkole im. Krasnala Hałabały w Serocku. Łącznik pomiędzy budynkami szkoły i przedszkola, w 

którym zlokalizowane były oddziały przedszkolne zostanie przebudowany. W wyniku tego 

rozdzielona zostanie przestrzeń szkolna od przedszkolnej, co zwiększy komfort i bezpieczeństwo 

przebywających dzieci w przedszkolu i w szkole. Pomieszczenia zostaną dostosowane do wymogów 

przepisów ochrony przeciwpożarowej oraz sanitarno-higienicznych. Likwidacja oddziałów 

przedszkolnych nie spowoduje zmniejszenia liczby miejsc do wychowania przedszkolnego. 

Nauczyciele zatrudnieni w oddziałach przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika 

w Serocku otrzymają na podstawie art. 18 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r.- Karta Nauczyciela 

propozycję przeniesienia do pracy w Samorządowym Przedszkolu im. Krasnala Hałabały w Serocku 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sławomir Czerwiński 

- Mariusz Rosiński 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Serocku poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

229/XXIII/2020 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Samorządowego Przedszkola im. 

Krasnala Hałabały w Serocku poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor ZOSiP Alicja Melion. Nowa lokalizacja oddziałów 

przedszkolnych Samorządowego Przedszkola im. Krasnala Hałabały, w Serocku mieścić się będzie w 

części budynku Szkoły Podstawowej w Serocku przy ul. Pułtuskiej 68, która jest łącznikiem z 

budynkiem przedszkola. Budynek przedszkola oraz szkoły są połączone wewnętrznym korytarzem, co 



zapewnia dyrektorowi przedszkola odpowiednie warunki do sprawowania bezpośredniego nadzoru 

nad pracą oddziałów. Aktualnie w tej części budynku mieszczą się oddziały przedszkolne 

funkcjonujące w strukturze szkoły podstawowej, które zostaną zlikwidowane z dniem 31 sierpnia 

2020r.  Przekształcenie przedszkola pozwoli na ciągłość realizowania wychowania przedszkolnego 

przez wychowanka w jednej placówce, bez konieczności zmiany nauczyciela i otoczenia, w okresie 

odbywania rocznego przygotowania przedszkolnego. Nowa lokalizacja oddziałów przedszkolnych 

będzie spełniała warunki do prawidłowej realizacji celów i zadań wychowania przedszkolnego. 

Łącznik pomiędzy budynkami szkoły i przedszkola zostanie przebudowany. W wyniku tego 

rozdzielona zostanie przestrzeń przedszkolna od szkolnej, co zwiększy komfort i bezpieczeństwo 

przebywających dzieci w przedszkolu, powstaną cztery sale z przeznaczeniem dla dzieci 

przedszkolnych, łazienki, szatnie, gabinety terapii zajęciowej oraz niezbędne magazyny, a także winda 

gastronomiczna, dzięki której posiłki zostaną dostarczone bezpośrednio do sal przedszkolnych bez 

konieczności schodzenia do stołówki szkolnej. Przekształcone Samorządowego Przedszkola im. 

Krasnala Hałabały w Serocku będzie zorganizowane w 11 oddziałach przedszkolnych dla 275 dzieci. 

Placówka zwiększy liczbę zatrudnionych pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych, w której 

znajdą pracę, pracownicy likwidowanych oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Serocku. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie.   

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Samorządowego Przedszkola im. Krasnala 

Hałabały w Serocku poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

230/XXIII/2020 

 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta i 

Gminy Serock oraz sezonu kąpielowego w 2020r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza Marek Bąbolski. Zgodnie z art. 37 ust.1 i 2 ustawy z 

dnia 20 lipca 2017 roku Prawo wodne, rada gminy określa w drodze uchwały będącej aktem prawa 

miejscowego, corocznie wykaz kąpielisk na terenie gminy. Określa także sezon kąpielowy, który 

obejmuje okres między 1 czerwca a 30 września. Burmistrz Miasta i Gminy Serock jako organizator 

uzyskał wszystkie dokumenty niezbędne do umieszczenia w wykazie kąpielisk, wydzielonego 

fragmentu wód powierzchniowych, na których planuje utworzyć kąpielisko pod nazwą „Plaża Miejska 

w Serocku” na akwenie wodnym Jeziora Zegrzyńskiego Sezon kąpielowy określa się w roku 2020 w 

okresie od 27 czerwca 2020 r. do 31 sierpnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 



W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Bońkowski 

- Marek Bąbolski (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy 

Serock oraz sezonu kąpielowego w 2020r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

231/XXIII/2020 

 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Serock. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Rada 

Miejska w związku z działaniami Burmistrza Miasta i Gminy Serock w niniejszej sprawie Rada 

Miejska w Serocku nie dopatruje się nieprawidłowości czy zaniechania.  Nie stwierdzono również 

naruszeń w wykonywaniu obowiązków przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock, co powoduje, że 

należało uznać skargę za bezzasadną.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Serock.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

232/XXIII/2020 

 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla 

Zegrze przysługują diety. 

 



Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Artur Borkowski. W możliwości określania przez Radę 

Miejską zasad przyznania diety mieści się kompetencja radnych polegająca na przyznaniu ww. 

osobom diety,jej wysokości oraz dookreślenia sytuacji uprawniających do jej uzyskania. Dotychczas 

obowiązująca Uchwała Nr 295/XXVIII/2016 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 19 grudnia 2016 r. 

wskazywała, iż Przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz 

Przewodniczącemu Rady Osiedla Zegrze przysługuje dieta za udział w sesji Rady Miejskiej lub 

posiedzeniach komisji. Przedłożony projekt uchwały wprowadza zasadę zryczałtowanej diety 

miesięcznej w związku z pełnieniem ww. funkcji. Dieta, o której mowa, stanowi rekompensatę 

poniesionych kosztów związanych z wykonywaniem obowiązków określonych Statutem 

poszczególnych jednostek pomocniczych. 

 

Sekretarz Rafał Karpiński uzupełnił, że stosownie do art. 37b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r.poz. 713) Rada gminy może ustanowić zasady, na jakich 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta. 

Podejmowana uchwała w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet 

przewodniczącym jednostek pomocniczych nie jest aktem prawa miejscowego, 

ale jedynie przepisem wewnętrznym (aktem kierownictwa wewnętrznego). Dotyczy bowiem tylko 

sołtysów, a nie nieograniczonego kręgu adresatów i reguluje jedną z kwestii związanych z 

wykonywaniem powierzonych im czynności. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sławomir Osiwała 

- Rafał Karpiński 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Sławomir Czerwiński 

- Józef Lutomirski  

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla Zegrze 

przysługują diety.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka druga wersja projektu uchwały - uchwała zmieniająca.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla Zegrze 

przysługują diety.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

233/XXIII/2020 

 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w wysokości 

2.811.094 zł. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Monika Ordak. Proponuje się zaciągnięcie pożyczki z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie z przeznaczeniem na realizację zadania 

pn.: „Budowa stacji uzdatniania wody Serock ul. Nasielska” w kwocie 2.811.094 zł (słownie: dwa 

miliony osiemset jedenaście tysięcy dziewięćdziesiąt cztery złote), w dwóch transzach: 2020r. – 

1.686.003 zł,  2021r. – 1.125.091 zł. Spłata rat pożyczki następować będzie w latach 2021 - 2031,                  

a okres karencji w spłacie  liczony jest od wypłaty pierwszej transzy pożyczki (IV kwartał 2020r.), 

lecz nie może być dłuższy niż 6 miesięcy. Fundusz udziela pożyczek stosując preferencyjne 

oprocentowanie w wysokości WIBOR – 3M, lecz nie mniej niż 2%. Gmina ma prawo ubiegać się                

o częściowe umorzenie pożyczki w wysokości do 30% wnioskowanej pożyczki na warunkach 

obowiązujących w programie. Możliwość zaciągnięcia pożyczki przez gminę wynika z art. 89 ust. 1 

pkt. 2 ustawy o finansach publicznych, który stanowi iż jednostki samorządu terytorialnego mogą 

zaciągać kredyty i pożyczki oraz emitować papiery wartościowe na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego oraz art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. c ustawy o 

samorządzie gminnym, który mówi że do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie 

uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących 

zaciągania długoterminowych zobowiązań zaliczanych do tytułu dłużnego, o którym mowa w art. 72 

ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Struktura pożyczki została 

dopasowana do możliwości finansowych Miasta i Gminy Serock, a w szczególności do struktury 

spłaty już posiadanego długu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytgnrvhe4tmltqmfyc4nbyha4tiojzgq
https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytgnrvhe4tmltqmfyc4nbyha4tiojzgq


Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w wysokości 2.811.094 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

234/XXIII/2020 

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Serock na lata 2020 – 2034. 

 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2020 roku. 

 

Projekty uchwał przedstawiła łącznie Skarbnik Monika Ordak. Poinformowała o zmianach strony 

dochodowej oraz strony wydatkowej, przedstawiła także najważniejsze źródła zmian.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekty 

uchwał zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Serock na lata 2020 – 2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

235/XXIII/2020 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Serock w 

2020 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

236/XXIII/2020 

 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

 

22. Sprawy różne. 

 

W punkcie dotyczącym spraw różnych radni oraz mieszkańcy zgłosili bieżące problemy, na które 

uzyskali odpowiedź ze strony Burmistrza. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Bońkowski 

- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski 

- Sławomir Czerwiński 

- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski 

- Artur Borkowski 

 

23. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej w Serocku. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

 Mariusz Rosiński 

 

Przygotowała: Paulina Kopeć 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


